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Segítség, diák vagyok!60Csak neked írom60Valami mindig történik60 Nincs 

kecmec60pletykadoboz60kiruccanás60 másik tudás 

 VALAMI MINDIG TÖRTÉNIK  
        … a Váciban 

60 éves lett az iskolánk! 

Az 1963-ban megalapított Tiszavasvári Váci Mihály 

Gimnázium a 60. évfordulóját ünnepli. Ennek 

köszönhetően sok programmal, emlékekkel, örömteli 

pillanatokkal gazdagodhattunk az elmúlt hetekben, 

hónapokban.  

Készült egy videofelvétel, egy élőkép a Váci tanárai 

és néhány osztály részvételével (szeptember 21-én), melyen 

a VMG felirat és a 60-as szám rajzolódik ki. A videófelvétel 

felkerült a facebook-ra, illetve megtekinthető az iskola honlapján. 

Megrendezésre került egy ünnepélyes megnyitó (szeptember 27-én), melyen a diákok 

versmontázzsal, néptánccal szerepeltek, illetve iskolánkat, névadónkat méltató beszédek 

hangzottak el. Azok az öregdiákok, aki anno elsőként léptek be az újonnan megnyitott iskola 

kapuin, megtiszteltek minket a jelenlétükkel. A régi időket felidéző fotók megnézése és a 

koszorúzás után állófogadás következett, mely beszélgetésre, az idő kerekének 

visszaforgatására adott lehetőséget. Büszkén ünnepeltek együtt a fiatalabb és a kicsit idősebb 

diákok. Az egészségünk megtartása érdekében szeptember 29-én futottunk. A cél 60 km 

megtétele volt a Csónakázó-tó körül. A diákok és a tanárok is futottak, illetve bárki, aki 

regisztrált vagy lement aznap a strand melletti szabadidő parkba.  

Az iskolánk 60 éves fennállása bizonyítja, hogy az oktatásnak, a tanulásnak milyen 

fontos szerepe van az életünkben. Hiszem, hogy a Váci a jövőben is erős bázis marad a 

tudásukat gyarapítani vágyók számára. Jönnek majd újabb generációk, hogy folytassák a 

hagyományokat és építsék a jövőt. 
Szabó Izabella 11.B 

 

 

 
 



 

Jubileumi váltófutás 

60 év, 60 kilométer! Ez volt az alapgondolata annak 

a közösségi rendezvénynek, melyet a tiszavasvári 

gimnáziumi oktatás 60 éves fennállásának alkalmából az 

eltelt 60 esztendőre emlékezve szerveztünk meg. Nehéz 

manapság olyan programot találni, amely tömegeket 

mozgat meg, közösséget formál, motivál és még látványos 

is. Ezért tűztük ki azt a célt, hogy az erre az alkalomra 

készített jubileumi váltóbot tegyen meg 60 km-t, és a 

hosszú táv alatt minél többen kapcsolódjanak be a futásba, 

minél többen vegyék kézbe.  

Nektek, diákoknak az volt a feladatotok, hogy képviseljétek saját magatok mellett az 

iskolátokat is. De mivel szeptember 29-e – a nagy futás napja – egyben a Diáksport Napja is, 

jó volt mozogni kint a szabadban egy jót.  

Szervezői szemmel nézve elmondhatom, hogy a kitűzött tervet – a 60km-t – sikeresen 

teljesítettük. Sőt, nagyon sok szempontból nézve túl is léptük. Hogy pontosan mire gondolok? 

A kezdeti „Minek kell futni, ha nem is szeretek?!” - megjegyzések után örömteli volt látni 

rajtatok, diákokon, hogy magatok is tapasztaljátok a „jó buli”-érzést. ( Egyrészt: a főúton 

rendőri felvezetéssel nem mindennap futkározunk; másrészt: elhiszitek, hogy nincsenek 

leküzdhetetlen akadályok.) Ahol van akaraterő, elszántság és összefogás, ott bármi lehetséges, 

bármi megtörténhet. Sokan kiléptetek a komfortzónátokból: voltak, akik egyáltalán nem  

gondolták, hogy ki tudnak kocogni a Csónakázó-tóhoz. Jó érzés volt látni, hogy a vácis diákok 

és tanárok, korábbi diákjaink, szülők, fiatalabb és idősebb városlakók együtt mozdultak meg 

ezen a napon. Az utolsó néhány kilométer pedig igazi örömfutás volt, amiből szinte már senki 

nem akart kimaradni! A célba érkezés különösen felejthetetlen marad számomra. Akkor 

éreztem, hogy mind szervezőként mind futóként nagyon elfáradtam...de ez jóleső fáradság volt, 

hiszen MEGCSINÁLTUK, EGYÜTT VELETEK! Köszönet mindenkinek, aki eljött, sportolt, 

és tett valamit az egészsége érdekében! Külön elismerés azoknak, akik szinte végig ott voltak 

és folyamatosan rótták a köröket. A legaktívabb osztály és a legtöbbet futó tanulók 

büféutalvánnyal és igazgatói felajánlásokkal is gazdagodtak. 

Érdemes volt tehát futni, de - azt gondolom - , nem feltétlenül csak a különdíjak miatt. 

Hogy kinek miért, azt majd - remélem - megosztjátok velünk.   

 

Néhány érdekes statisztika és eredmény a váltófutásról: 

A futáson résztvevők összes száma (abszolút nem a „futottak még” kategória): 172 fő 

A vácis diákok száma a futáson: kerek 100 fő  (163-ból nem rossz, de ennyi beteg és felmentett 

talán nincs köztetek.) 

A diákok által megtett összes táv.: 486 km. Ez elég jó! Mivel 100-an hoztátok össze, ez azt  

jelenti, hogy átlagban 4,86 km-t teljesítettetek.  

A tanárok által megtett összes táv.: 51 km. Ebből is látszik, hogy kicsit öregszünk!  De mindenki 

futott és/vagy sétált..szóval nem lazsáltunk. A legfittebb Csillag Emese tanárnő volt, 15 km-rel. 

Az összesen teljesített táv.: 747 km!!! Talán ennek az adatnak örülök a legjobban.  

A váltóbot indulástól a beérkezésig (60km) megtett ideje: 5 óra 47 perc .  Remek idő, remek 

napsütéses időben! 

A legaktívabb, legsportosabb osztály: 12.A - 132 km. Bravó! Való igaz, az érettségik előtt 

különösen szükség van a fizikai állóképességetekre is!  

A legtöbbet teljesítő diák: Szemán Linda  (9.Ny ) – 24 km!! Gratuláció! Ilyen az, amikor a sport 

szeretete, a kitartás, a szívósság és a családi vonal egy személyben egyesül. 



 

 
Osztály Megtett táv (km) Átlag/osztály  (km) Futott (fő) Futott (%) 

9.Ny/B 98 3,06 21 65 

9.A 84 3,26 15 57 

10.A 93 2,44 25 65 

11.A 45 1,80 16 64 

11.B 34 1,70 8 40 

12.A 132 6,00 15 68 

 

A legjobban teljesítő lányok:       A legjobban teljesítő fiúk: 

1. Szemán Linda 9.A 24 km 

2. Katona Panna 12.A 20 km 

3. Kecskés Kíra 12.A 13 km 

4. Sütő Nikoletta 12.A 12 km 

4. Vári Orsolya 9.A 12 km 

5. Pente Fanni 9.Ny 10 km 

Szombati Gábor 
 

1. Fodor Ervin 12.A 23 km 

1. Mészáros Martin 12.A 23 km 

2. Ésik Roland  9.Ny 20 km 

3. Szabó Levente 12.A 14 km 

4. Nyáguly Vince 11.B 10 km 



 

  segítség, diák vagyok! 
Verébavató 

-Ez egy kihívásokkal teli hét volt. (Jocó)  

-Nem értem, miért kell rögtön a harmadik héten  

szivatni a kilencedikeseket! (Noémi)  

 

A felmenőinktől megörökölt verébavató hagyományát méltón őrizve idén is megvolt a 

verébavató hét. Nem okozott fejtörést a végzős diákoknak, hogy ötletesebbnél ötletesebb 

feladatok elé állítsák a  idei kis verebeket. 

A tizenkettedikesek elvárásai a következők voltak: Egy hétig fehér pólót kellett 

hordaniuk a diákoknak, amin a Dobby felirat, egy szám és a nevük volt látható. A testnacira 

alsónadrágot húztak, és a tankönyveiket a jól ismert csíkos szatyorban hordták.  

Az izgatott kis verebek az alábbi feladatokat teljesítették:  

Hétfőn fél lábon ugrálva, befogott  orral mondták el a neveiket.  

Kedden - a végzősök tiszteletére  - Ferenc Máté versbe foglalta szavaikat. 

Szerdán a zene elhallgatására szoborrá változtak. 

Csütörtökön – a lépcsőkön – pókként közlekedtek. 

Pénteken jöttek az újabb feladatok: zsemlemorzsában cukrot kerestek, vízből almát szedtek ki 

kéz használata nélkül, akadálypályán mentek végig, székfoglalóztak. 

A nap végét megkoronázta az átváltozás, amikor a verébből vácis diák lett a varázs 

néptánc és a Váci- koktél hatására. 

                                                                                                                          

Körei Eszter és Benicsák Laura 10.A 

-A kedvencem az akadálypálya volt. (Lora  

-A táncunk koreográfiáját én  

készítettem. Alapja egy ovis csoport  

néptánca volt. (Lili))  

 

-Élveztem a hetet, jót hülyéskedtünk a haverjaimmal. (Gergő)  

-Nem tetszett, amikor zsíros, ecetes, illetve pirosaranyas kenyeret kellett leszednünk a csőről a 

szánkkal. (Eszter) 

 



 

Interjú 

Iskolánkban idén is volt verébavató. Ebben semmi meglepő nincs! Egy hetük van a 

végzősöknek, hogy különféle feladatokat adjanak az újoncoknak, amikkel jobban 

megismerhetik őket. A „kicsiknek” kisebb vagy nagyobb lelkesedéssel, de kötelezően 

teljesíteni kell mindent. Az előbb említettekre nem véletlenül használják többen  a  ,,szivatás” 

jelzőt. Nem ismerek olyan diákot, aki kilencedikesként az avatás után nem kezdené számolni a 

napokat, hogy mikor jön el az ő ideje!!!  Ugyan az újoncokon volt a hangsúly, de – 

természetesen - a végzősök részéről komoly munka és idő szükségeltetett egy ilyen hét 

megszervezéséhez és lebonyolításához. Őket kérdeztem. 

Mit gondolsz az idei verébavatóról? Iskolánk újoncai könnyedén 

teljesítették a feladatokat? 

BH: Mi, végzősként nagyon örültünk, hogy ránk került a sor, hiszen már 5 éve erre 

vártunk. Igen, iskolánk újoncai - szerintünk - könnyedén megoldották a feladatainkat. 

SN: Nagyon elégedett vagyok az idei verébavatóval. Szerencsére, a kis ,,verebeink” 

kreatívak voltak, valamint vevők a sok-sok poénra, így kellemesen telt el a hét. 

KP: Véleményem szerint az idei verébavató különösen jó hangulatú volt. Iskolánk 

legfiatalabb diákjai a hét első felében szorgosak voltak, de később – úgy gondolom - 

veszítettek a lelkesedésükből. 

ZSV: Minden évben élvezem, hiszen ez a hét az évnek azon része, amikor kicsit 

kiszabadulunk a monotonitásból. A kis verebek, vagy ahogy mi hívtuk őket Dobby-k, 

ügyesek voltak, de néha azért elsunnyogtak pár feladatot. 

VF: Szerintem nagyon izgalmasra sikerült a verébavató, és csak jó emlékek maradnak. 

Új diáktársaink könnyen teljesítették a kiszabott feladatokat. 

Honnan inspirálódtatok a feladatok kiadása terén?  

BH: Korábbi végzősök által kiadott feladatokból próbáltunk tájékozódni. 

SN: Inspirációt az előző évek verébavatóiból is merítettünk, de leginkább abból az 

avatóból, amikor mi voltunk verebek. 

KP: A feladatokat már a saját verébavatónk óta tervezgettük, szóval nem okozott nagy 

fejtörést, milyen kihívások elé állítsuk őket.  

ZSV: A legtöbb feladvány csak kipattant valamelyikünk fejéből. De voltak olyanok is, 

amik az előző években nagyon megtetszettek, és mi is megcsináltattuk a mostaniakkal. 

VF: Vettünk ötleteket a régebben végzett vácisoktól, de megpróbáltuk egyszerűbbé és 

viccesebbé tenni azokat. 

Anno új vácisokként ti örültetek volna ezeknek a feladatoknak? 

BH: Természetesen igen! 

SN: Igen, nagyon is! Könnyen elvégezhető feladatokat kaptak pár szép emlék mellé. 

KP: A legtöbb feladat, amit kiosztottunk a mi kis verebeink számára, a korábbi években 

is látható volt. Többnyire jó visszajelzéseket kaptunk. Ezek alapján örültem volna hasonló 

feladatoknak. 



 

ZSV: Persze. Ezek mókás feladatok voltak. Azok is élvezhették, akik végrehajtották, de 

azok is, akik csak nézték. Egyik-másikba még én is beálltam volna szívesen. 

VF: Mi sokkal nehezebb feladatokkal néztünk szembe régen. Szerintem nagyon örültünk 

volna, ha ilyen feladatokat kapunk.  

Mit gondoltok, mi volt a nap csúcspontja? 

BH: Egyértelműen az, amikor a zsemlemorzsában meg kellett keresni a gumicukrot, 

illetve mikor a vödör vízből a szájukkal kellett halászni a megvajazott almákat. 

SN: A kedvenc pillanatom pénteken volt, amikor a nulladikosok, (a Dobby-k) a híres 

Váci koktélhoz megkapták a várva várt zoknit. 

KP: A nap csúcspontja - mint minden évben - az eskü elmondása, majd a Váci koktél 

felszolgálása volt (amit mindenki kipróbált). A legmerészebbek még repetát is kértek 

belőle. 

ZSV: Szerintem az idei esküt különösen kiemelkedőre sikerült megírnunk. Mindenki 

kacarászott, mialatt a verebek esküt tettek, így nekem az volt a legjobb pillanat. 

VF: Természetesen a nap csúcspontja a Váci koktél elkészítése és annak kiosztása volt. 

Nagyon sokat szórakoztunk, miközben az ital kikeverésén dolgoztunk. 

Milyen jó tanácsokat adnátok az elsősök további vácis éveihez? 

BH: Élvezzétek a vácis éveket! Ha kilógtok a suliból, akkor azt nagyon gyorsan 

tegyétek! 

SN: Soha, de soha ne adjátok fel! Hiába nem megy valami, fussatok neki még egyszer! 

Az élet rövid búslakodni azon, hogy mi nem megy, vagy hogy mi nincs. Próbáljatok 

pozitívan és elszántan hozzáállni a dolgokhoz! 

KP: A fő, hogy élvezzétek a Váciban töltött éveket, és a tanulás mellett mindig 

figyeljetek arra, hogy maradjon meg a jó hangulatú osztályközösségetek! 

ZSV: Fontos a tanulás, a jövőtökre gondolni muszáj! A tanárainknak hála minden 

segítséget megkaptok, ugyanakkor a gimi egy kb. 4-5 évig tartó nagy buli, amit élvezni 

is kell. 

VF: Legyetek kitartóak, és tanuljatok sokat! A gimnáziumi éveitek alatt először a 

céljaitok legyenek a középpontban, s csak utána a szórakozás!      

Kérdezett:Nyánku Lili (10.A)                                                                         

Akik válaszoltak: 
Balázs Helga (12.A) 
Sütő Nikoletta (12.A) 

 Katona Panna (12.A) 
Zsoldos Vivien (12.A)                                                                                                                                               
Varga Ferenc (12.A)   

 

  



 

Kiruccanás 
       … kulturálisan és sportosan 

Az igazi Petőfi 
 

A 11/A és B osztály érdekes előadást hallgathatott meg a Tiszavasvári Városi Könyvtár 

jóvoltából a Petőfi emlékév tiszteletére október 6-án. 

Cselenyák Imre, író hozta el nekünk frissen kiadott könyvét, Petőfi Sándor életrajzi 

regényét. A regény pontról pontra, részletről részletre mutatja be Petőfi Sándor életútját. A 

legnagyobb meglepetésünkre kiderült, hogy az a Petőfi, aki a fejünkben élt, korántsem az, 

akinek gondoltuk. Bár irodalomtanárnőnk szerint mindig a versekből kell kiindulni, az életrajz 

ismerete előny. Az író kendőzetlen őszinteséggel írta le az igazi Petőfi heves természetét és 

izgalmas életét.  

A szűk egy órába - amit ott töltöttünk - nem igazán fért bele minden, összesűrítve 

hallgathattuk meg a könyv tartalmát. Köszönjük. 
                                                                                                                                                  Kóka Gréta 11.A 

A Körömvirág együttes előadásán 

… vehetett részt 2023. október 13-án a tiszavasvári Városi Könyvtárban a 9.A osztály. 

A négytagú zenekarból hárman énekeltek (Kocsis Csaba, Miczura Károly és Ványai 

Anita gitáron, hegedűn, dobon és csörgőhangszereken is közreműködtek), Pető István 

előadóművész szavalt. 

Élvezhető előadás volt! Azt volt benne jó látni, hogy a művészek élvezik, amit 

csinálnak. Talán ez a legfontosabb az előadóban. Leld örömöd abban, amit csinálsz! 

Nekem nagyon tetszett a hegedűszó. Olyan volt, mint a papíron a szín. Engem az kapcsolt ki 

nagyon. Mert van az az egy pillanat, amikor semmin nem gondolkodsz: se a múlton, se a 

jelenen, se a jövőn. Ezt úgy lehet elképzelni, mint amikor a kedvenc filmedet nézed: csak létezel 

és boldog vagy. Nekem ilyen volt a hegedűszó. A szín a papíron, és a kedvenc filmem… 

…mellesleg mindenki rendesen viselkedett. Végighallgattuk a koncertet és tapsoltunk. 

Páran még autogramot is kértek.  

Megtiszteltetés volt jelen lenni. 

         Gorzsás Emma Málna 9.A 

Lövésztanfolyam 
 

 

 

 

 

 

 

A 11.B osztály szerencsésnek mondhatja magát, ugyanis lövészeti ismeretekkel gazdagodtak. 



 

Csak neked írom 

Óda hozzád 

Szemeid fénye végleges kiút a homályból, 

Álmodni sem mertem nálad nagyobb csodáról. 

Oly erővel bír lelked, mi enyémet szerelembe ejtette, 

Eddig színtelen létem káprázóvá, ragyogóvá festette. 

 

Karjaid közt megnyugszom, feledésbe merül minden gondom, 

Olykor falak zárnak körém, ám óvatosan elpusztítod poklom. 

Lehunyom szemem, s többé semmi sem sötét,  

Elmém felismeri a szerelemnek gyönyörű, rózsaszín ködét. 

 

Gondolataimnak ismét hű, csodáló rabja lettem, 

Hisz elmélkedéseim során varázslatos lényedre leltem. 

Kezem kezedben, s félelem többé nem létezik, 

Veled töltött perceimben csillapodnak a kínok, mik lelkem szétszedik.  

 

Üres szívemben most gyönyörű szép, hálálkodó virágok nőttek, 

Ajkamra e pillanatban őszinte, levakarhatatlan mosolyt szőttek.  

Rád nézek, s hamarosan ráeszmélek, elkápráztatott mesébe illő lényed, 

Érzelmeim napról napra erősödnek, oly nagyon szeretlek téged.  

Kóti Dóra 9.A 

 MÁSIK TUDÁS 
 OKTÓBER 23-ÁRA EMLÉKEZTÜNK. A 10.A OSZTÁLY SZÍNVONALAS MŰSORT  ADOTT. 

 

 

 

  



 

NINCS KECMEC  
…a döntés itt van a sarkamban 

Szalagavató 

A szalagavató előtti hetek gyorsan teltek, mindennap szaladtunk a táncpróbára.  Az 

utolsó három nap már igazán izgalmas volt, és vártuk, hogy a családunk és barátaink is velünk 

ünnepeljenek végre.  Amikor a nagy napon beléptem a Találkozások Háza aulájába, láttam a 

többieket… mindenki szép volt és izgatott. A szalag feltűzése után megállapítottam, hogy ez a 

jelképe egy hamarosan eljövő új kezdetnek. Nagyon jól sikerült minden. Hiányozni fognak a 

próbák. K.P. 

Hogyan is teltek a szalagtűző előtti napok? Várakozással, izgatottsággal. Plusz: 

stresszes próbákkal. Megkönnyebbültem, hogy túlvagyunk rajta, ami szerintem - és a családom 

szerint is - remekül sikerült. Nem éreztem úgy, hogy szívesen állnék ki a színpadra, de ahogy 

felvonultunk, majd elkezdtünk táncolni, minden megváltozott. Teljesen felszabadultnak 
éreztem magam. Sz.A. 

A szalagavatóra már a tavalyi évben elkezdtük a felkészülést. A kezdeti lelkesedést 

hamar szomorúság váltotta fel. (?) Idén újult erővel vethettem bele magam a “munkába”, ám 

egy összetűzés miatt – sajnos - le kellett mondanom a keringőről. Az ünnepség estéjén a szalag 

feltűzése után a barátommal és a családommal ünnepeltünk. Büszkék voltak rám a szeretteim. 

Tóth Panna Petra 

Az ünnepségünk előtti napokat zsúfoltnak éreztem. Szerintem a vége felé már túl sok 

volt a próba. Örülök neki, hogy már múlt időben írhatok mindenről, de azért hiányozni is fognak 

a táncpróbákon való poénkodások. A szalag nekem igazából nem jelent semmit, mert nem ezt 

tartom fontosnak, mérföldkőnek. Nem bánnám, ha már túllennénk az érettségin. Névtelen 

Nagyon sokat készültünk a szalagavatóra, legfőképpen a táncokra. Jó emlékekkel 

gazdagított az osztállyal töltött plusz idő. A szalag feltűzése nekem az egyetemi továbbtanulás 

felé vezető első lépést jelképezi. A bankett alkalmat adott a felgyülemlett stressz levezetésére. 

Mind mondhatjuk, tanárainkkal együtt, hogy remekül sikerült a közös szórakozás. A legjobb 

pillanat a banketten a “mindenki mindenkivel” koccintás volt. Már mindannyiunkban él a vágy, 

hogy elinduljunk az “igazi élet” felé. Varga Ferenc 

A készülődés stresszes volt, a szalagtűző is. A szalag egy emlék, az eseményen kívül 

semmit nem ér, szerintem. Sajnos, ezek után járni kell tesire! Ennyi. Sikerült nagyobb bakik 

nélkül megcsinálni, ami jó. Nándi 

A készülődés összekovácsolta az osztályt. A szalagtűzés számomra nyomatékosította, 

hogy közel az érettségi, és mi vagyunk a legidősebbek itt. Nemrég még olyan nagynak tűntek 

a végzősök!  Nagyon hamar eljött a mi időnk. Még kicsit lassítanám az idő múlását. Gréti 

Nagyon vártam már a szalagtűzőt. Egyrészt azért, hogy megmutassuk végre 

világklasszis tánctudásunkat, másrészt azért, hogy megkaphassuk a szalagot, mely a hosszú, 

boldog vácis éveinket szimbolizálja. Az eseményt megelőző héten már elkezdtem izgulni, 

azonban kiderült, hogy semmi értelme nem volt. Elmondhatatlanul büszke vagyok az 

osztályomra, hogy ilyen profi szinten roptuk a táncot. Fodor Ervin 



 

A szalagtűző előtti napok, hetek, hónapok elég vegyes érzelmekkel voltak tele. Volt 

olyan nap, amikor az órák után semmi kedvem nem volt táncolni, de volt, amikor nagyon jó 

hangulatban telt és fel se tűnt, hogy rohan az idő. Szembe kell nézni azzal, hogy hamarosan 

érettségi, és nem sok idő van a gimis évekből. A feltűzött szalag számomra egy olyan jelkép, 

ami magában hordozza az elmúlt 5 évemet. Mészáros Martin  

Rengeteg munkánk van a szalagavató ünnepségben. Kitartás, türelem, szorgalom kellett 

a színvonalas előadáshoz. Iskola mellett nehéz volt készülni, de minden tőlünk telhetőt 

megtettünk. Sajnos, sokszor elhúzódtak a táncpróbák, így másnapra készülni sem volt egyszerű. 

Nagyon boldog voltam, hogy szerepelhettünk, ugyanakkor nagy súly is esett le a vállamról, 

hogy végre vége ennek is. A szalag a kemény munka gyümölcsét szimbolizálja nekem. 

Büszkeség tölt el, hogy én is ott állhattam, ahol a nővérem és a két unokatestvérem is. 

Kifejezetten várom már, hogy elkezdődjenek az egyetemi éveim, de hiányozni fog ez az 

összetartó osztály. Sütő Niki 

A szalagavató előtti hetek számomra zavarosak voltak, de valahogy a végére mindig jól 

alakultak a napok és a próbák. Próbáltuk nem poénra venni az egészet, szerintem sikerült is. Ha 

lehetne, párszor visszamennék arra az estére. Jólesett látni a boldog mosolyt a vendégek arcán.  

Horváth Péter  

A felkészülés alatt nem igazán idegeskedtem. Teltek a napjaim és a táncórák is, a próbák 

szinte a mindennapi rutin részévé váltak. De amikor meghallottam a bevonuló zenénket, 

elkezdett remegni a lábam. Igazából nem is tudom miért, mert utólag visszagondolva nem volt 

olyan vészes. Inkább jó időtöltés volt az osztálytársaimmal. Most már egyre közelebbinek 

érzem a gimi végét, és igaz, hogy még nem készültem fel egy ekkora változásra, de már 

izgatottan várom, mit hoz a jövő. Névtelen  

A szalagtűző előtti napok délutánjain sokszor itt maradtunk az iskolában, hogy 

tökéletesek legyenek a táncok. Nagyon vártuk már, hogy előadhassuk a produkciónkat. A tűzés 

után nagyon örültem, hogy megvan a szalag! Nagyon várom már, hogy elmenjek innen. B.H.  

A szalagavató előtti napok nagyon stresszesek voltak, mert azon kívül, hogy minden 

nap próbáltunk, még a videót is meg kellett vágnom. Magán az eseményen már egyáltalán nem 

izgultam. Örülök, hogy feltűzték a szalagot. Ez számomra azt jelenti, hogy ennek a fejezetnek 

az életemben már közeledik a vége, és megnyithatok egy újat, az egyetemen. Kicsit szomorú 

vagyok, hogy nem tudok majd olyan gyakran találkozni a barátaimmal. De mégis inkább 

nevetnek a szemeim, mint sírnak. Sz.L. 

A felkészülés hetei a sulival együtt sűrűek voltak. A szalagtűző napja adrenalinnal töltött 

fel, a műsorokban való részvétel később lenyugtatott és örömtelivé tett. Vége van eme 

napoknak, a mostaniak kicsit lassúak, hétköznapiasabbak lettek. Fontos jelkép számomra a 

szalag, emlékeim fiókjába teszem el ezt az élményt. A műsorunk jól felépített és szórakoztató 

volt, nagyszerű visszajelzéseket kaptunk. A banketten, a szépen feldíszített teremben a hangulat 

remek volt, jót bulizott az osztály. Mindezeken túl várom már az egyetemet és a felnőtt életet. 

Elfogadom, hogy vége a gyermekkornak, melynek megvoltak az örömei, bánatai, de itt az idő 

szintet lépni. Sz.A. 

A szalagavató előtti próbák feszültebben teltek a korábbi próbákhoz képest. Nagyon 

élveztem a táncolásokat, ami részben köszönhető kitűnő partneremnek is. Nagyon jól szerepelt 

az osztály, kihoztuk a műsorból a legtöbbet. Hiányozni fognak a próbák. Névtelen 



 

Sokat izgultam a szalagtűző előtt és a színpadon is. Annak örültem a legjobban, hogy a 

családomból mindenki el tudott jönni. Megkönnyebbültem, amikor vége lett a műsornak, fel 

tudtam szabadulni végre. R.V. 

A készülődés nagyon gyorsan eltelt, egy percig sem unatkoztunk. Mindig volt mit 

gyakorolni, tökéletesíteni. Maga az ünnepség felemelő volt, mert láttam, hogy a szeretteink 

milyen nagy büszkeséggel néztek ránk. Visszagondolva, az összes energia, idő kifizetődött 

abban a másfél órában, amikor minden szem ránk szegeződött, és minket ünnepeltek. Azt 

éreztem, hogy mindenki nagyon boldog volt. Hiányozni fognak a próbák, a tornateremben 

töltött délutánok, de most már arra kell koncentrálnunk, hogy az érettségi utáni ünneplésen is 

igazán büszkék és elégedettek legyünk. Alig várom a folytatást. Lennék már egy évvel idősebb, 

hogy tudjam, hogy fog kikerekedni mindaz, amiért most dolgozom. Szántó Réka 

A szalagavató előtti napokban aggodalommal és izgalommal teli voltam. Ez szinte csak 

akkor múlt el, amikor megérkeztem a Találkozások Házába. A végén büszke voltam, hogy ezt 

a szép pillanatot megélhettem. A táncot élveztem. A családom örült a rendezvénynek, 

fotózkodtunk és boldogan beszélgettünk. A bankett élvezettel teli volt. Péntek Péter 

A felkészülés sok izgalmas pillanatot adott számunkra, jókat és rosszakat egyaránt. A 

sok élvezetes táncpróba, ruhapróba a szalonban, cipőrendelés egy szempillantás alatt eltelt. 

Párszor újraélném, hogy mindent kellőképpen élvezhessek vagy akár máshogy csináljak. A 

szalag számomra egy nagy felkiáltójel. Jelzi, hogy rohan az idő, mindjárt itt az érettségi, és a 

gimiben töltött utolsó évünknek is hamarosan vége. Szeretnék már kiszakadni öt év után, de 

biztosan szokatlan, más és nehéz lesz új életet kezdeni. Zsoldos Vivien 

A felkészülési időszak fárasztó volt, de megérte. A szalag azt jelképezi, hogy az utolsó 

nagy hajrá megkezdődött. Mostantól minden a tanulásról kell, hogy szóljon, és az érettségire 

való felkészülésről. Az est fénypontja az osztály keringője volt. Rengeteget készültünk rá, jól 

is sikerült! Izgatottan várom, hogy mit tartogat számomra a jövő. K.K. 

A végzősöket kérdezte: BLÁ 

 

Osztályfőnökként nagyon büszke 

vagyok az osztályomra, akik nemrég egy 

csodás, meghitt rendezvényen megkaphatták a 

szalagjukat.  

Az ünnepség előtt diákjaim sok időt 

töltöttek a felkészüléssel, a táncpróbákkal, 

ruhapróbákkal. A szalagavatón három táncot 

mutattak be, ami remekül sikerült. Megérte a 

sok munka és idő. Bízom benne, hogy a 

továbbiakban is szorgalmasak lesznek, és az 

előttük álló feladatokat a lehető legjobban megoldják. Ehhez kívánok nekik jó egészséget, 

szorgalmat, bölcsességet, türelmet és kitartást. 

Szeretném megköszönni a szervezők - Pataki Zoltán és Orosiné Dér Erika kollégáim - 

munkáját és a 11. B osztály tanulóinak a segítségét.      

 Antal Károly 
                                                                                                        a 12.A osztály osztályfőnöke 



 

 

                                                                                                                       

 

Pletykadoboz 
A doboz azért jött létre, hogy a diákok névtelenül pletykálhassanak.  

 
A használati utasításunk így szólt:  

Egy cetlire írj egy pletykát névtelenül, és dobd be a dobozba! Ha a pletyka nem valakinek a szidásáról 

szól, akkor bekerül az újságba.  

 

Azt hallottam, hogy a Váci előre megy, nem hátra!!! 

 

Azt hallottam, hogy a tetőn lehet cigizni. 

 

Azt hallottam, hogy a végzősök szabadon járkálhatnak ki-be, a kisebbeket meg kergetik. 

??????????????????????????????????????????????? 
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